

Questions and Answers Round 1 – RFP CIC 155646

Questions et Réponses séance 1 – DDP CIC 155646

(le français suit..)

Q1. If we use the example on page 15/39 of the proposal, what will happen for a 50km transport request? Would the minimum price be set at the top of the range, in this case 300km x \$5 or would we have to charge the actual 50km x \$5? So is it a fixed rate per range of km?

A1. It is a firm all inclusive Unit price per km; you would charge 50km x \$5.

Q2. Can an Uber driver be qualified to transport people?

A2. The Contractor must ensure that all resources deployed in the provision of services under the Contract are properly trained and qualified to fulfill their responsibilities, and that all Contractor resources work in a professional and courteous manner.

Q1. Si on reprend l'exemple au devis (page 15/39) qu'advient-il pour éventuellement une demande de transport de 50km? Est-ce que le prix minimum sera fixé au plus haut de l'échelle dans ce cas-ci à 300km X 5\$ ou il faudrait charger 50 km réellement fait X 5\$? Donc est-ce un tarif fixe par tranches de km ?

R1. C'est un prix unitaire ferme tout compris par km; il faudra charger 50km x \$5

Q2. Est-ce qu'un conducteur d'UBER peut être qualifié pour transporter des personnes?

R2. L'entrepreneur doit s'assurer que toutes les ressources déployées pour fournir des services dans le cadre du contrat sont dûment formées et qualifiées pour s'acquitter de leurs responsabilités, et qu'elles travaillent avec professionnalisme et courtoisie.